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Na podstawie paragrafu 18 ust. 1.2.3.4 Statutu Województwa Opolskiego

Składam Interpelacje dotyczącą :

Organizacji Wystawy "Mniejszość Niemiecka ma wartość" w muzeum Śląska Opolskiego

Wspomniana wystawa zawiera 18 plansz, na które składają się zdjęcia zeszłorocznych 
bohaterów kampanii, jak i 6 nowych nazwisk w tegorocznej edycji. Oprócz tego zobaczyć można 6 
plansz z informacją o działalności TSKN. Wystawa dostępna jest dla zwiedzających w godzinach 
funkcjonowania muzeum. Wystawa zostanie ponadto pokazana w miastach powiatowych, gdzie 
zamieszkuje mniejszość niemiecka.

Stąd zwracam się z pytaniem do Pana Marszałka

1) Jako jeden z darczyńców/sponsorów wspomnianego wyżej wydarzenia , udzieliliście Państwo 
wsparcia grantowego/darowizny bądź innej pomocy instytucji TSKN (zwanej organizatorem) 
na organizacje tego wydarzenia, proszę więc o przedstawienie :
- podpisanej umowy na rzecz instytucji będącej organizatorem wystawy oraz wszelkich 
załączników które określają kwoty jakie zostaną/zostały przeznaczona na wspomnianą 
wystawę, wraz z podaniem procentowej wartości a dokładnie jaki procent kwota przyznana 
przez marszałka stanowi % realizacji całości przedsięwzięcia zwanego Wystawa „Mniejszość 
Niemiecka ma wartość" (we wnioskach pomocowych beneficjent określa jaki procent 
wnioskowanej kwoty grantowej stanowi procent realizacji całego zadania).

2) Proszę o przedstawienie umowy pomiędzy organizatorem wystawy a Muzeum Śląska 
Opolskiego wraz z załącznikami jeśli takowe występują.

3) Nawiązując do doniesień medialnych o rozszerzeniu wystawy o inne instytucje w powiatach 
województwa opolskiego czy instytucje podległe marszałkowi poza muzeum Śląska Opolskiego 
zamierzą, bądź już podpisały umowy na ekspozycję wspomnianej wystawy.

4) Jeśli w przyszłości dojdzie do rozszerzenia wystawy o obiekty podlegle pod marszałka np. 
Zamek Moszna itd., proszę o dostanie i uzupełnienie materiału zgodnie z niniejszą interpelacją.
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